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Styremøte Moss Tennisklubb 3.2.2022, 18:00-20:00, Kontor MossIA 

Tilstede:  

Rune Bilden (teams), Svetlana Heian, Carsten Rosskamp, Jørgen Vanem, Helge Bjerke, Eivind Borna, 

Fravær:  

Lise Vanem 

 

Sak Ansvar 

1. HMS  

• Fro forrige møte: Det finns en hjertestarter i klubbhuset. Det er 
nødvendig med en gjennomgang slik at alle ansatte og trenere kan 
bruke denne. Batteri skal byttes. – status? 

• Fra forrige møte: Lys ute virker ikke. Er klubbens lamper. Spesielt 
viktig nå om vinteren. -> i orden nå 

Rune 
 
 
Info 

2. Administrasjon/Styre  

• Branislav har ankommet som daglig leder 6.1.2022, positive 
tilbakemeldinger så langt, interessert i klubbens økonomi og har 
fokus på aktiviteter 

• Branislav kunne vært enda bedre med høflig kommunikasjon 
(tilbakemelding gitt av Svetlana pr epost 2.2.2022) 

• Branislav bor midlertidig i klubbhuset – Styret vedtar at siste dag er 
31.3.2022 (etterskrift – Carsten har gitt beskjed til Bran 8.2.2022). 

• Vi sikter til et årsmøte i slutten av mars, budsjett samt innkalling 
skal være klart begynnelsen av mars 

o Som avtalt fordeler Carsten oppgaver som følger 
▪ Organisasjonsplan  
▪ Årsberetning generell 
▪ Styrets arbeid/spesielle oppgaver/medlemstall 
▪ Økonomi 
▪ Turneringer/Sport 
▪ Junior/rekruttering 
▪ Hall og anlegg 
▪ Kiosk og Miljø 
▪ Senior/Bredde (drop-in, lørdagsrunden, 

voksentrening (ny) 
▪ Fokusoppgaver 2022 (ny) 
▪ Saksliste 
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3. Anlegg  

• Skifte ut lås – materiell på anlegget – bør monteres snart 

• Det kom et spørsmål om å installere varmepumpe i hallen – Rune 
forklarer at det er ikke nok strøm for å starte opp varmepumpen, 
da må også ledninger fra sikringsskapet til hallen skiftes, men et 
prisoverslag skal innhentes – status? 

• Reparasjon av banedekke – har blitt lovet innen November men 
dårlig tilbakemelding – vi trenger å vite når dette kan bli gjort. Må 
nå gjøres om sommeren. 

• Kommune skal skifte ledning i øverste del av Jederveien – kan 
asfalt på parkeringsplassen repareres samtidig – og bekostes av 
kommunen? – Møte med kommunen og entreprenør 7.2.2022 

Rune 
 
Rune 
 
 
 
Rune 
 
Rune 



2/2 

4. Økonomi  

• Fortsatt en del utestående for 2021, det må purres på ved å ringe.  

• Regnskap for 2022 har blitt gjennomgått. Klubben mistet 
kommunens strømstøtte for Desember. Følges opp tettere. 

• Eller er tap mindre enn forventet, Regnskap sendes til Revisor. 

• Utkast for budsjett 2022 er vanskelig, skyldes hovedsakelig høye 
personalkostnader forbundet med at vi har i praksis tre 100% 
stillinger frem til sommeren før vi går tilbake til to 100% stillinger. 
Budsjett samt inntekter/utgifter må gjennomgås – endelig 
beslutning begynnelsen av mars med Bran. 

• Viktig å kommunisere ansvar med Bran/Ludwig for å øke 
medlemsmassen og treningsdeltakelse 
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5. Sport/Turnering  

• Det skal lages en skriftlig konsept for turneringsoppfølging samt 
banebooking til divisjons/konkurransespillere. 

Carsten 
 

6. Kiosk/Miljø  

• Viktig å få mer støtte fra alle foreldre, ikke bare 
konkurransegruppen for å dekke turneringer 

Eivind 

7. Juniorkomite og Juniorer/Seniorer  

• N/A  

8. Annet  

• N/A  

 

10.2.22 Carsten Rosskamp 


